
Protokół nr  18/22

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

w dniu 18.11.2022 roku, godz. 12:30

sala 137 Urzędu Miasta Piły

(czas trwania godz.: 12:30 -13:00 )

Na posiedzeniu obecnych było 5 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Lista

obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.

Lucjan Szutkowski przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta powitał

radnych,  stwierdził  quorum i  przystąpił  do  odczytania  projektu  uchwały  komisji  w

sprawie zdalnego trybu posiedzeń komisji. 

Uchwała nr 1/2022 Komisji  Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły z dnia 18

listopada 2022 roku w sprawie zdalnego trybu obradowania Komisji Budżetu i Rozwoju

Miasta Rady Miasta Piły.  Na podstawie  § 67 i  § 94 uchwały nr LVIII/742/18 Rady

Miasta Piły z dnia 25 września 2018 r. w sprawie Statutu Miasta Piły uchwala się, co

następuje,  w § 1. Komisja  Budżetu i  Rozwoju Miasta  Rady Miasta Piły decyduje o

odbywaniu posiedzeń  komisji zaplanowanych w tygodniu poprzedzającym sesję Rady

Miasta  Piły  oraz  w  sprawie  zaopiniowania  budżetu  z  wykorzystaniem  środków

porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) w okresie obowiązywania

stanu  zagrożenia  epidemicznego  albo  stanu  epidemii.  §  2.  Wykonanie  uchwały

powierza się Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Aleksandra  Nowotna-Wypuść,  kierownik  Biura  Rady  Miasta powiedziała,  że  w

związku  ze  zmianą  przepisów  a  konkretnie  wejściem  w  życie  ustawy  z  dnia  7

października  2022  r.  o  zmianie  niektórych  ustaw  w  celu  uproszczenia  procedur

administracyjnych dla obywateli i przedsiębiorców, która w art. 45 ust. 3 mówi, że o

zdalnym  trybie  obradowania  decyduje  organ  stanowiący  w  głosowaniu  jawnym,

komisja decyduje o tym jak chce pracować na posiedzeniach, czy w trybie stacjonarnym

czy zdalnym. Rada Miasta Piły podjęła uchwałę w tej sprawie 10 listopada 2022 r.

Radna Maria Miler powiedziała, że ustawa z dnia 7 października 2022 r.  o zmianie

niektórych  ustaw  w  celu  uproszczenia  procedur  administracyjnych  dla  obywateli  i
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przedsiębiorców  jest to uproszczenie procedur głównie dla przedsiębiorców, a nie w

pierwszej kolejności dla samorządowców. 12 maja 2022 roku Minister Zdrowia wydał

rozporządzenie,  w którym odwołał  stan  epidemii  w Polsce.  Od  12 maja  do  dzisiaj

pracujemy zdalnie, nie wiem czy do końca mieliśmy rację obradując zdalnie, bez tego

typu  decyzji  komisji.  Czy  w  tamtym  momencie  nie  trzeba  było  takiego  projektu

uchwały  przegłosować  w  sprawie  zdalnego  trybu  obradowania  naszej  komisji  aby

uniknąć  nieważności dotychczasowych działań. W momencie kiedy minister zdrowia

wydał rozporządzenie to my kierowaliśmy się stanem zagrożenia epidemicznego ale nie

posiadaliśmy podstawy prawnej. Co do pracy hybrydowej, można byłoby zastanowić

się w sytuacji  zagrożenia zdrowia,  w poszczególnych porach roku, wczesna wiosna,

zima, późna jesień to oczywiście zdalnie. W miesiącach wiosennych, letnich, wczesnej

jesieni moglibyśmy się spotykać ,,face to face”, mam wiele wątpliwości.      

Radny Tomasz Słoboda powiedział, że w trakcie dyskusji, podczas sesji, Rada Miasta

uzgodniła, że mamy możliwość pracy zdalnej w każdej chwili możemy wrócić do trybu

stacjonarnego czy to w obradach sesji czy komisji. Nie wiemy co będzie się działo a

jeżeli są takie możliwości mamy rozwiniętą cyfryzację to korzystajmy z tego. Jest to

wygodne  dla  osób  aktywnych  zawodowo,  dzięki  temu  możemy  uczestniczyć  w

posiedzeniach komisji.  A jeżeli chodzi to covid to oby jak najszybciej skończył się i

żebyśmy mogli wrócić do trybu stacjonarnego. 

Wioletta  Stalęga  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

powiedziała, że zdalne komisje wspólne dają możliwość szerszego rozpoznania uchwał,

które są w pracach innych komisji. Obserwując sesje stacjonarne, które odbywały się

wcześniej na ul. Dąbrowskiego, nie widziałam wielu mieszkańców uczestniczących w

sesji, ponieważ trwały one ok 7 godzin, ciężko było np. starszym osobom tyle czasu

uczestniczyć.  Możliwość  oglądania  za  pomocą  środków  porozumiewania  się  na

odległość jest wartością dodaną.

Lucjan Szutkowski przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powiedział,

że czuje się bardziej doinformowany wiedzą z komisji pozostałych.

Radna Zdzisława Karpińska powiedziała,  że jest  za tym aby podjąć taką uchwałę,

świat  idzie  z  postępem  więc  my  też  idźmy,  wiele  osób  w  przedsiębiorstwach  tak
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pracuje,  jest  to wygodne, jeżeli  ktoś z nas jest  aktywny zawodowo w każdej  chwili

może dołączyć. Czas trwania komisji wspólnej a czas trwania komisji naszej, świadczy

o tym, że jesteśmy bardziej poinformowani o uchwałach, które są zawarte w pracach

innej komisji. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący prosił  o przygotowanie

głosowania i opinię całej komisji w tym zakresie.

Komisja Budżetu i  Rozwoju Miasta podjęła uchwałę w sprawie zdalnego trybu

obradowania  przy  5  głosach “za” i  1  głosie  ,,wstrzymującym się”  (głosowało  6

radnych)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Lucjan Szutkowski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zakończył

posiedzenie  komisji  dziękując  radnym i  oraz  gościom za obecność oraz  czynny

udział w spotkaniu.

Protokół sporządziła:                                                                 Przewodniczący 

                                                                                  Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Aleksandra Nowotna-Wypuść                            Lucjan Szutkowski   

Protokół nr 18/22 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1.  Zdzisława Karpińska

2.  Maria Miler 

3.  Tomasz Słoboda                

4. Wioletta Stalęga                        

5 Sławomir Wegner 
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